
رئیس مرکز سیمافیلم با بیان اینکه آنتن 
سیمافیلم تا پایان سال ۱۴۰۴ پر شده است، 
مطرح کرد: از مرحله دغدغه کمیت سریال ها 
عبور کرده ایم و برنامه ریزی های انجام شده 
از  بیش  سیمافیلم  تولیدات  شده  سبب 
حرکت  کیفیت  افزایش  به سوی  گذشته 
کنند. رئیس مرکز سیمافیلم معتقد است: 
برنامه ریزی های انجام شده در این دوره، 
موجب شده تولیدات سیمافیلم بیش از 
حرکت  کیفیت  افزایش  سمت  به   گذشته 
کنند. ناظر به همین موضوع، شاهد افزایش 
شمار مخاطبان مجموعه های تلویزیونی در 
سال ۱۴۰۳ نیز بودیم. علاوه  بر این، با توجه 
مناسبت ها،  در  آنتن  آمادگی  اهمیت  به 
شبکه ها نه تنها برای مناسبت های سال 
۱۴۰۴ بلکه تا ۱۴۰۶ نیز نقشه راه روشنی دارند 
و با تولیدات الف ویژه، در مسیر تحول حرکت 
می کنند. تمام این دستاوردهای امیدبخش 
، بهانه ای بود تا در بهار  و سؤالات بیشتر
طبیعت درخصوص تجربیات یک سال اخیر 
در سیمافیلم گفت وگویی با مهدی نقویان، 
مهدی  باشیم.  داشته  مرکز  این  رئیس 
نقویان، رئیس مرکز سیمافیلم درباره تحقق 
اهداف این مرکز در سال ۱۴۰۳ و ساخت 
مدت،  این  در  تلویزیونی  مجموعه های 
گفت: دغدغه ما در سال  قبل، کمیت بود و 
می خواستیم تعداد سریال ها را به استاندارد 
از  برسانیم.  تلویزیون  در  خود  مطلوب 
انتهای سال ۱۴۰۲ و تمام سال ۱۴۰۳ دیگر 
تلویزیونی  مجموعه های  کمیت  بحران 
تا  اینکه  به  اشاره  با  نقویان  نداشتیم.  را 
چهارشنبه  تا  شنبه  فقط  سریال ها   ۱۴۰۲
پخش می شد و دو روز آخر هفته بازپخش 
و خلاصه هفتگی مجموعه های تلویزیونی 
کنون برای  روی آنتن می رفت، بیان کرد: ا
هفته  در  سریال  قسمت  شش  شبکه  هر 
آنتن با سریال هایی در  پخش می شود و 
گونه ها و موضوعات مختلف تکمیل شده 
کمیت  است و به نظرم، از مرحله دغدغه 
سریال ها عبور کرده ایم. به گفته رئیس مرکز 
اصلی ترین  سریال ها  کیفیت  سیمافیلم؛ 
دغدغه امروز این مرکز است. وی در همین 
تولیدات  کیفی سازی  کرد:  تصریح  رابطه 

توقع همه مخاطبان و منتقدان است و از 
ابتدای سال ۱۴۰۳ اتفاقات خوبی روی آنتن 
مشاهده شد و آثار از نظر کیفیت و محتوا، 
شرایط قابل قبولی داشتند و امیدواریم در 
۱۴۰۴ همین مسیر را صعودی ادامه دهیم. 
رئیس مرکز سیمافیلم در ادامه با بیان اینکه 
محصول  تلویزیونی  مجموعه های  برخی 
معاونت  تولید  برخی  و  سیما  معاونت 
استان هاست، یادآور شد: از حیث وجاهت 
قرارگاهی سیمافیلم، پایش و رساندن آثاری 
که بیرون از معاونت سیما تولید می شود نیز 

برعهده ماست.

آنتنجلوافتادهایم    از
نقویان در ارتباط با اقدامات صورت گرفته 
مجموعه های  کیفی سازی  راستای  در 
نمایشی سیمافیلم نیز تصریح کرد: زمانی 
که تولیدات از آنتن جلو می افتد، می توانیم 
در مرحله پس تولید تمرکز بیشتری داشته 
باشیم. در سنوات گذشته و در برخی موارد 
به محض اینکه سریالی تمام می شد یا حتی 
در مرحله تولید بود، هرطور شده باید به 
به  اجرایی  مدیر  نظارت  می رسید،  آنتن 
گذاری و سایر  تدوین، اصلاح رنگ، صدا
کم می شد  مراحل پس از تولید یا بسیار 
یا اصلاً وجود نداشت. وی اضافه کرد: ما 
مدت هاست از آنتن جلو افتاده ایم؛ یعنی 
تعدادی از تولیدات آماده و منتظر در نوبت 

گی، سطح کیفی کارها  آنتن هستند. این ویژ
را ارتقاء داده است.

   تنوعگونه
آن طور که نقویان می گوید؛ زمانی که آنتن 
به لحاظ کمیت پر باشد، بهتر می توان در 
که از سمت دفتر  انتخاب فیلمنامه هایی 
فیلمنامه رسانه ملی به سمت سیمافیلم 
به  دست  حتی  و  داشت  تمرکز  می آید، 
انتخاب زد. وی در همین خصوص متذکر 
فیلمنامه ها،  کیفی سازی  بر  علاوه  شد: 
که  کنیم  انتخاب  را  می توانیم متن هایی 
موجب تنوع گونه و موضوع در آنتن سیما 
شود. در سال ۱۴۰۳ فکر می کنم شاهد این 
تنوع در گونه ها بودیم. نقویان معتقد است؛ 
با این اقدامات در احیای مناسبت ها و بر 
تولید شاخص در شبکه ها )ویژند شبکه( 
تمرکز بیشتری وجود خواهد داشت و حتی 
مانند  سریال هایی  دوم  فصل  می توان 
»مهیار عیار ۲«، »طوبی ۲« و... را با وقت 
کرد. در تولید فصل هفتم  بیشتری تولید 
سریال »پایتخت« نیز همین هدف دنبال 
و   »۳ علوی  گاه  کارآ « سریال های  و  شد 
»بهترین تابستان من ۲« نیز قرار است در 
سال ۱۴۰۴ روی آنتن بروند. همچنین، در 
ساخت فصل دوم دو مجموعه »مهیار عیار« 
کار ماست، این  و »طوبی« که در دستور 

دقت نظر را خواهیم داشت.

گاهعلوی«میشود  احمدنجفی»کارآ
در ادامه، رئیس مرکز سیمافیلم با بیان 
گاه  کارآ اینکه احمد نجفی قرار است در »
کید کرد: اما قصه  علوی ۳« بازی کند، تأ
این سریال به روز شده است؛ اصولا احیای 
تولیداتی که بیش از یک دهه از ساخت 
فصل قبلی آن گذشته کار آسانی نیست؛ 
در  بازیگران  برخی  است  ممکن  که  چرا
قید حیات نباشند یا به هر دلیلی امکان 
همکاری با بازیگر به وجود نیاید. ازاین رو، 
معمولاً در چنین مواردی پیش از نوشتن 
قصه، شرایط سنجی می شود و متناسب 
کنون وجود دارد، فصل  که ا با امکاناتی 
تازه ای از یک مجموعه شاخص قدیمی را 

می نویسند. 
که  چالش هایی  پیرامون  نقویان 
سیمافیلم و تهیه کنندگان سریال ها با آن 
که نسبت به برخی  درگیرند و انتقاداتی 
مسائل مانند پلمب فیلمنامه ها و... وجود 
دارد و حل  و فصل این مسائل توضیح داد: 
تلویزیون مانند سایر نهادهای حکومتی 
مورد ضربه انتقادی بیشتری قرار می گیرد و 
شاید بخشی از این انتقادات طبیعی باشد؛ 
اما سال ۱۴۰۲ انتقادات نسبت به تلویزیون 
از ۱۴۰۳ بیشتر بود، چرا که ضعف ها پوشش 

داده شد و آنتن قابل  قبول شد. 
پلمب فیلمنامه به همعنای اتمام یک 
قصه از ابتدا تا انتها هست و بار منفی ای 
مجموعه های  تولید  ریسک  ندارد. 
شده  تمام  فیلمنامه های  با  تلویزیونی 

بسیار کم است. 

   فصل2»سلمان«بهپایانمیرسد
وی ادامه داد: یکی از تولیدات الف ویژه 
سیمافیلم »سلمان« است و سه فصل دارد. 
فیلم برداری یکی از فصل ها کامل به پایان 
رسیده و فیلم برداری فصل دیگر آن تا پایان 
۱۴۰۴ تمام می شود. زمانی که این دو فصل 
که مربوط به  به پایان برسد، فصل سوم 
حجاز است، باقی می ماند که برنامه ریزی 
با پایان فیلم برداری دو فصل،  کرده ایم 
فصل  فیلم برداری  با  هم زمان  را  سریال 

سوم، روانه آنتن کنیم. 
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کولا« فرزاد حسنی در »خانه درا
فرزاد حسنی و آرش فلاحت پیشه به نمایش 
کولا« به کارگردانی بابک صحرایی  »خانه درا
کولا« به کارگردانی  پیوستند. نمایش »خانه درا
از اول اردیبهشت در تالار  بابک صحرایی 
حافظ روی صحنه می رود. فرزاد حسنی، 
گل ناز  آرش فلاحت پیشه، ریحانه سلامت، 
عباسی، رضا داوودوندی، مرجان آقانوری، 
ایمان راد، محمد یغمایی، ساناز اقتصاد راد، 
آرش نظری، امیرعلی تقی زاده، ماریه ماشا...ی 
در  که  هستند  بازیگرانی  صحرایی  بابک  و 
این اثر به ایفای نقش پرداختند. همچنین 
ستاره اصلانی، علی میرزا، دلسا غفاری، حامد 
اسفندیاری، ملیکا دادرسی، آتریسا غفاری، 
آرمان امیریان، پریناز تجدد، بابک عبدی، 
، عرفان سلمانی، ندا مرادی  ساینا آریایی فر
تشکیل  را  نمایش  این  بازیگران  دیگر  و... 

می دهند.

زمان »خجالت نکش« تغییر کرد
، زمان پخش سریال  با پایان تعطیلات نوروز
»خجالت نکش« تغییر کرد. سریال »خجالت  
نکش« با پایان تعطیلات نوروز هر چهارشنبه 
و یک روز در هفته به طور اختصاصی از پلتفرم 
فیلم نت پخش خواهد شد. پخش سه روز 
در هفته ویژه تعطیلات نوروزی بود. پخش 
قسمت جدید »خجالت نکش« ۲۰ فروردین 
در  مجموعه  این  پخش  بود.  خواهد   ۱۴۰۴
آغاز  ۴ فروردین  از دوشنبه  هشت قسمت 
شده بود و روزهای زوج تا ۲۰ فروردین در 
که با پایان  اختیار مخاطبان قرار می گرفت 
تعطیلات پخش سه قسمت پایانی آن به شکل 
هفتگی دنبال خواهد شد. تعدادی از بازیگران 
 ، : احمد مهرانفر »خجالت نکش« عبارتنداز
بهرنگ   ، کیان افشار بهاره  مقدمی،  شبنم 
علوی، محمد معتضدی، سعید امیرسلیمانی، 
مجید شهریاری. رضا مقصودی کارگردان و 
نویسنده، سیدامیر  افرا جورابلو  نویسنده، 
پروین حسینی تهیه کننده این سریال هستند. 
در سریال »خجالت نکش« شاهد ماجرای 
زوج روستایی، قنبر و صنم که به دلیل میل به 
فرزندآوری به دردسرهای زیادی افتاده بودند، 
هستیم. این بار داستان به طلاق و جدایی 
این زوج می پردازد که این دو برای جدایی به 
شهر می آیند، اما در این مسیر نیز با مشکلات 
و چالش های فراوانی مواجه می شوند. آنچه 
در سریال می بینیم بسط یافته قصه فیلم 
در سری دوم است. پیش از این »خجالت 
نکش« در قالب دو فیلم سینمایی با قصه ای 

دنباله دار ساخته و پخش شده است.

رسانه انگلیسی با اشاره به رویکرد رئیس جمهور فرانسه 
آغاز  نسبت به تعامل با رئیس جمهور روسیه از زمان 
جنگ اوکراین، مدعی شده او قرار است به عنوان یکی 
از دو رهبر ائتلاف اروپایی »اراده مندان« در حمایت از 
اوکراین، مسئولیت گفت وگوهای مستقیم با رئیس جمهور 
کرات  روسیه را بر عهده بگیرد و واسط اروپا و روسیه در مذا
کرون  صلح اوکراین شود. به گزارش ایسنا، »امانوئل ما
کره کننده اصلی  « رئیس جمهور فرانسه قرار است مذا
کرات با »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور  فرانسه در مذا
روسیه درباره صلح در اوکراین باشد. روزنامه انگلیسی 
تلگراف با  انتشار این مطلب نوشت: برخی از اعضای 
ائتلاف »اراده مندان«، مُصِر بوده اند رهبری اروپایی در 

ادامه حمایت ها از کی یف، مسئولیت تعامل با روسیه 
 » کر استارمر را بر عهده بگیرد. رئیس جمهور فرانسه و »
نخست وزیر انگلیس که رهبری این گروه از کشورها)ائتلاف 
اراده مندان( را بر عهده دارند که در حال گفت وگو درباره 
ارائه تضمین های امنیتی به اوکراین هستند، به عنوان 
گزینه های اصلی برای میانجی های احتمالی در گفت وگوها 
گرفته شده اند. رئیس جمهور فرانسه  با مسکو در نظر 
بیشتر از هر یک از حامیان اروپایی سرسخت اوکراین، 
ترجیح داده است کانال های دیپلماتیک با مسکو را به 
رغم انتقادهای تند از اقدامات او حفظ کند. تلگراف در 
ادامه نوشت: این در حالی است که وقتی مشخص شد 
پوتین قصدی برای متوقف کردن حملات خود ندارد، 

کرد. یک  کرملین را متوقف  هرگونه تماس مسقتیم با 
مقام کاخ الیزه در پاسخ به سوال تلگراف مبنی بر این که 
آیا زمان ازسرگیری تماس ها با روسیه فرانرسیده است، 
گفت: ظاهرا هنوز نه. دونالد ترامپ تنها رهبر جهان است 
که مستقیما با پوتین درباره تعیین سازوکارهای آتش بس 
در تماس بوده است. برخی در اروپا بر این باور هستند 
که رئیس جمهور آمریکا  بیش از حد با پوتین مدارا کرده و 
اغلب نیز به تمجید از او پرداخته و وعده داده به عنوان 
بخشی از روند صلح روابط واشنگتن-مسکو را بهبود 
ببخشد. مقام های غربی امیدوارند کاسه صبر ترامپ در 
نهایت در مقابل پوتین لبریز شود و در نتیجه، به افزایش 

کمک های نظامی به اوکراین تمایل پیدا کند.

تلگراف:

کرون واسط میان اروپا و پوتین خواهد شد  ما

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

سایه تعرفه های ترامپ بر اقتصاد جهانی 
تلاشبرایتشکیلیکائتلافبینالمللی

رکود  از  جهانی  نگرانی های  تشدید  با  هم زمان 
اقتصادی ناشی از تعرفه های جدید »دونالد ترامپ« 
رئیس جمهوری  آمریکا، دولت انگلیس تلاش هایی را 
برای تشکیل یک ائتلاف بین المللی با هدف مقابله 
کاخ سفید و دفاع از نظم  با سیاست های جنجالی 
تجارت آزاد جهانی، آغاز کرده است. به  گزارش ایرنا، 
منابع نزدیک به دفتر نخست وزیر انگلیس اعلام کردند 
« طی روزهای آینده تماس هایی با  کی یر استارمر که »
رهبران کشورهای هم پیمان خواهد داشت تا از طریق 
تبادل اطلاعات و هماهنگی مشترک، از تشدید بحران 
اقتصادی ناشی از جنگ تجاری جلوگیری شود. بنا بر 
این گزارش، لندن در نظر دارد تا گروهی را مشابه ائتلاف 
حامیان اوکراین، برای حمایت از تجارت آزاد تشکیل 
داده و در همین چارچوب، نقش فعالی ایفا کند. این 
تلاش ها در حالی صورت می گیرد که برآوردهای بانک 
دویچه آلمان نشان می دهد اعمال تعرفه های سنگین 
از سوی رئیس جمهوری آمریکا می تواند بین ۵۰ تا ۱۰۰ 
هزار شغل در انگلیس را تهدید کرده و رشد اقتصادی این 
کشور را بین ۰.۳ تا ۰.۶ درصد کاهش دهد. به دنبال اعلام 
کنش  این تعرفه ها، بازارهای جهانی نیز به سرعت وا
منفی نشان داده و حدود ۵ هزار میلیارد دلار از ارزش 
 FTSE( خود را از دست داده اند. شاخص بورس لندن
100( نیز بدترین سقوط خود از زمان همه گیری کرونا 
را تجربه کرده و ۵ درصد افت داشته است. نخست وزیر 
انگلیس، جمعه شب در تماس تلفنی با نخست وزیران 
ایتالیا و استرالیا بر ضرورت هماهنگی کشورهای هم فکر 
کید کرده  برای حفظ ثبات اقتصادی و امنیت جهانی تأ
است. دفتر استارمر اعلام کرده که هدف از این تلاش ها، 
طراحی بسته های حمایتی اقتصادی، رفع موانع رشد و 
نوسازی زیرساخت ها با تمرکز بر منافع طبقه کارگر است. 
دیوید لمی، وزیر امور خارجه انگلیس نیز که برای شرکت 
در نشست وزیران امور خارجه پیمان آتلانتیک شمالی 
)ناتو( به بروکسل سفر کرده است، به خبرنگاران گفت: 
»دولت آمریکا با بازگشت به حمایت گرایی، اقتصاد خود 
را یک قرن به عقب برده است. ما در انگلیس همواره به 
تجارت آزاد معتقد بوده ایم و اقدامات یک جانبه ای از 
این دست در راستای منافع مردم هیچ کشوری نیست.« 
کید کرد که انگلیس همه گزینه ها را روی میز دارد و  او تأ
کره برای رسیدن به یک توافق  همچنان در حال مذا
اقتصادی پایدار با واشنگتن است، اما »در اولویت، 
منافع ملی مردم انگلیس قرار دارد.« در این میان، برخی 
از تحلیلگران اقتصادی از احتمال ایجاد شکاف های 
تازه در روابط فراآتلانتیکی سخن گفته و هشدار داده اند 
که »ائتلاف جهانی علیه جنگ تجاری ترامپ« ممکن 
است با شکل گیری بلوک های مستقل در اروپا و آسیا 

همراه باشد. 

انتقاد اوباما و هریس از ترامپ  کوتــــاه

تداوم اقدامات و تصمیمات جنجالی دونالد ترامپ 
مشهورترین  از  تن   ۲ انتقادات  مختلف  حوزه های  در 
چهره های دموکرات ایالات متحده شامل رقیب اصلی او 
در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ را در پی داشته  است. 
که »دونالد ترامپ«، رئیس  گزارش ایسنا، همچنان  به 
جنجالی  تصمیمات  اتخاذ  روند  ایالات متحده  جمهور 
در حوزه های مختلف اعم از سیاست داخلی، مهاجرت، 
ک اوباما«،  تجارت و حوزه های دیگر را ادامه می دهد »بارا
کامالا هریس«،  رئیس جمهور دموکرات اسبق این کشور و »
معاون رئیس جمهور در دولت سابق متعلق به »جو بایدن« 
و رقیب دموکرات ترامپ در انتخابات ۲۰۲۴، انتقادات 
شدیدی را از این روند مطرح کردند. اوباما که قبل از شروع 
دولت اول دونالد ترامپ در سال ۲۰۱ ، به دومین دور ریاست 
جمهوری خود پایان داد دست به انتقاد از تلاش های 
ترامپ برای تغییر شکل دولت فدرال، سرکوب مهاجران و 
مخالفان سیاسی و ارعاب رسانه ها و تشکیلات قضایی در 
ایالات متحده زد. به نوشته سی ان ان، اوباما گفت: »بعد 
ح  از مدت ها برای اولین بار این صحبت های علنی را مطر
می کنم. مدتی مشغول تماشای وضعیت بودم. تصور کنید 
گر من یکی از این کارها را می کردم چه می شد. غیر قابل  ا
کت هستند  تصور است که همین طرف هایی که حالا سا
چنین رفتاری از سمت من یا خیلی از روسای جمهور قبل از 
کید بر اینکه تعرفه های  من را تحمل می کردند.« اوباما با تا
تجاری جدید اعلام شده از سوی ترامپ را اتفاق خوبی برای 
آمریکا نمی داند اما همچنین تصریح کرد که بیشتر نگران 
نقض حقوق مردم از سوی کاخ سفید است. رئیس جمهور 
دموکرات اسبق ایالات متحده در این سخنرانی خطاب به 
جمعی از دانشجویان خاطرنشان کرد: »من نگرانی خیلی 
عمیق تری دارم از اینکه دولت فدرال دانشگاه ها را از بابت 
تسلیم نکردن دانشجویانی که دارند از حق خود برای آزادی 

بیان استفاده می کنند تهدید می کند.« او ادامه داد: »این 
که کاخ سفید بتواند به شرکت های وکالت بگوید در صورت 
بر عهده گرفتن وکالت طرف های مورد تنفر ما شما را عملا 
از تجارت خود محروم می کنیم یا عملا وکالت مردم را برای 
شما ممنوع می کنیم چنین رفتاری مغایر با پیمان اساسی 
ما آمریکایی ها است.« اوباما در زمان تبلیغات مربوط به 
انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ ایالات متحده از کامالا 
هریس، نامزد دموکرات ها در این انتخابات حمایت کرده 
و نسبت به تبعات رسیدن مجدد دونالد ترامپ به ریاست 
جمهوری کشورش هشدار داده بود. او در زمان این تبلیغات 
هشدار داده بود: »صرف این که )ترامپ( مثل احمق ها 
رفتار می کند به این معنی نیست که ریاست جمهوری او 
کید  ک نخواهد بود.« کامالا هریس نیز در اظهاراتی تا خطرنا

کرد اقدامات جنجالی ترامپ از زمان بازگشتش به ریاست 
جمهوری قابل پیش بینی بودند. هریس در سخنرانی 
که خیلی از  کرد: »ما می دانستیم  در یک اجلاس بیان 
این اتفاقات خواهند افتاد. اما من اینجا نیامده ام که به 
شما بگویم که قبلا به شما هشدار داده بودم که این طور 
می شود.« معاون رئیس جمهور سابق آمریکا گفت که تایید 
می کند بازگشت ترامپ به کاخ سفید باعث ایجاد »احساس 
ترس فراوان« شده است. او ادامه داد: »ما شاهد هستیم 
کت مانده اند. ما کسانی را می بینیم که  که سازمان ها سا
تسلیم تهدیداتی که صراحتا مغایر با قانون اساسی هستند 
شده اند. اینها چیزهایی هستند که ما در هر روز از چند ماه 
گذشته در کشورمان شاهد بوده ایم و این وضعیت به طرزی 

موجه باعث ایجاد یک احساس ترس فراوان می شود.«

تعویق رزمایش ناتو در رومانی
که  کی از آن است  گزارش رسانه های رومانیایی حا
کشور  که قرار بود در بهار در این  رزمایش نظامی ناتو 
برگزار شود به دلیل تعمیرات جاده به تعویق افتاد. به 
گزارش ایسنا، روزنامه رومانیایی گزارش داد که رزمایش 
نظامی ناتو  که برای  ماه مه در رومانی برنامه ریزی شده 
بود، به دلیل ادامه تعمیرات جاده ای تا پاییز به تعویق 
افتاده است. روزنامه Libertatea در ادامه گزارش داد که 
مقامات رومانی ۱۰ ماه را صرف نوسازی پنج جاده، ۲ پل 
و ۲ پل عابر پیاده مورد نیاز برای رزمایش ناتو کرده اند اما 
با وجود تلاش های گسترده نمی توانند کار تعمیرات را به 
موقع به پایان برسانند و به همین دلیل مجبور شدند 
تمرین هایی را که در ابتدا قرار بود در ۵ ماه مه آغاز شود، 
به تعویق بیندازند. طبق گزارش ها، درخواست ها برای 
تعمیر چندین جاده کوچک و ۲ پل عابر پیاده در نزدیکی 
تأسیسات نظامی برای اولین بار در ۲۳ ژوئیه ۲۰۲۴ ارائه 
که این مسیرهای دسترسی نیاز  گفته بود  شد. ارتش 
به ارتقاء برای جابجایی تجهیزات سنگین دارند. بنابر 
گزارش ریانووستی، این تمرین ها در ابتدا برای ۵ تا ۲۶ 
مه برنامه ریزی شده بود. در این مدت قرار بود یک گروه 
جنگی ناتو مستقر در رومانی و فرانسه برای حضور در 

رزمایش گسترش یابد. 

کنش دولت چین به تعرفه های آمریکا وا
دولت چین در بیانیه ای ضمن درخواست از واشنگتن 
به  گمرکی  تعرفه های  از  استفاده  کردن  متوقف  برای 
عنوان ابزاری برای سرکوب اقتصاد و تجارت چین، اعمال 
تعرفه های گمرکی گسترده از سوی واشنگتن را موجب 
گزارش  به  دانست.  چندجانبه  تجارت  نظام  تضعیف 
گسترده  کنش به تعرفه های  ایسنا، دولت چین در وا
اعلام شده از سوی »دونالد ترامپ« رئیس جمهور آمریکا 
که قرار است بر واردات بیشتر کشورهای جهان به آمریکا 
اعمال شود، گفت که واشنگتن باید استفاده از تعرفه ها 
به عنوان سلاحی برای سرکوب اقتصاد و تجارت چین 
کند. دولت چین در پیامی در صفحه خود  را متوقف 
در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: جنگ های تجاری و 
تعرفه ای هیچ پیروزی ندارد. پکن در بیانیه خود در این 
باره آورده است: تعرفه های آمریکا به طور جدی مقررات 
سازمان تجارت جهانی را نقض می کند و موجب تضعیف 
نظام تجاری چندجانبه می شود. چهارشنبه گذشته، 
»دونالد ترامپ« فرمانی اجرایی امضا کرد که بر اساس آن 
از ۵ آوریل تعرفه پایه ۱۰ درصدی بر تمام کالاهای وارداتی 
به آمریکا اعمال می شود. همچنین تعرفه های بالاتر و 
متقابل برای کشورهایی که بیشترین کسری تجاری را با 
آمریکا دارند از ۹ آوریل اجرایی خواهد شد. بعدا »اسکات 
بسنت« وزیر خزانه داری آمریکا گفت که تعرفه های جدید 
کنون به  بر واردات چین به اقدامات قبلی اضافه شده و ا

۵۴ درصد رسیده است.

بهنوشبختیاری:

 نقش اول بودن مهم نیست
اصلا  گفت:  تلویزیون  و  سینما  صداپیشه  و  بازیگر 
نقش اولی بودن و متراژ نقش ها برای من مهم نیست، 
برو  بگویند  من  به  که  هستم  نقش هایی  عاشق  من 
دنبالش و پیداش کن اما همان ها هم نیستند. بهنوش 
بختیاری در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: متاسفانه 
شرایط سینما و تلویزیون به گونه ای شده است که در 
6، هفت نفر بازیگر ثابت را می بینیم،  سریال ها فقط 
مثل مجموعه ای می ماند که از این سریال به آن سریال 
می رود. همه دنبال هم هستند و این مساله اذیت کننده 
است، استعداد آدم ها را ببینید.  می بینند و می دانند 
اما باز ترجیح می دهند یک سری افراد را بیاورند. او به 
چند اثر سینمایی خود از جمله »آستیگمات« که در 
آن فقط یک سکانس بازی داشت و »انزوا« اشاره کرد و 
افزود: فقط یک بار آقای سهیل بیرقی در فیلم »من« به 
، پنج سکانس به من اعتماد کرد اما باز هم  اندازه چهار
همه مقابل او ایستاده بودند که خانم بختیاری کمدین 
است و نمی تواند اما این شجاعت و جسارت را داشت و 
از عبدالرضا کاهانی هم تشکر می کنم؛ به خاطر اینکه این 
قدرت را در من دیده بود و آن نقش را به من سپرد. نقشم 
یک خانم جلسه ای بود که اصلا نباید کمدی می شد. 
خانم جلسه ای کمدی بازی کردن مثل آب خوردن است 
غ از  اما اینکه ریزه کاری اش را پیدا کنی و من نامزد سیمر
خیلی جاها از جمله کانون منتقدان شدم.  بختیاری 
غ جشنواره فیلم فجر  با اعتقاد به اینکه دریافت سیمر
گرفتن نیست، به رضا ناجی  دلیلی برای نقش خوب 
اشاره کرد و اظهار داشت: آقای ناجی بسیار مستعد است 
و بزرگ ترین جوایز را گرفته است. در ایران هیچ کس، 
جوایزی که آقای ناجی گرفته را نگرفته است. متاسفانه 
آدم ها کم کار می شوند. در ایران نه محبوبیت و نه جایزه 
مهم است اما یار غار بودن خیلی مهم است. معرفت 
بیشتر در کستینگ ها)چینش بازیگر( است و ما کستینگ 
کریم یک  را با معرفت، عشق و حال، رفاقت و داداش چا
جا جبران می کنم، می بینیم. او درباره اصرارکردن بر 
گرفتن نقش ها هم گفت: ما اصرار کردیم اما فایده ای 
نداشته است. اصرار نه به آن معنا که خودم را تحمیل 
کنم؛ اما فایده ای ندارد. وقتی کارگردان بخواهد شخص 
خودش را انتخاب کند، این کار را می کند. خیلی جاها 
هم انتخاب شدیم، قرارداد هم بستیم اما طرف، دوست 
داشته دوستش نقش را بگیرد و لذا سنگ هایی جلوی 
پای من انداخته تا بگویم نه. او افزود: بعد از ۲۸ سال 
، شرف است. این روزها شاید  کار می گویم از همه مهمتر
نجابت کلمه خنده داری محسوب شود اما برای من یک 

گزینه و انتخاب است. 

رئیسمرکزسیمافیلماعلامکرد

« و »طوبی« ساخت فصل دوم »مهیار عیار


